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Emlékeztet ő 
 

Az Egyesületi Elnökség 2015. március 3-án 14:00 órakor a MEE központi irodájában 
megtartott üléséről. 

 
Jelen voltak:  Béres József, Haddad Richárd, Vinkovits András, Dr. Hartmann Bálint, Kovács 
András, Dr. Kádár Péter, Kovács László, Dési Albert, Pálfi Zoltán, Görgey Péter, Dr. Tóth 
Judit, Orlay Imre, Veisz Imre, Rejtő János, Tóth József, Rubint Dezső Elnökségi tagok, 
továbbá Ángyánné Kiss Zsuzsanna, Tóth Péterné, Balázs Péter, Günthner Attila állandó 
meghívottak. 

Kimentette magát: Bánhegyesi Attila, Nagy János, Hollósy Gábor, Divényi Dániel. 

Első napirendi pontként  Haddad Richárd az előző Egyesületi Elnökségi üléseken 
elhatározottak helyzetéről adott rövid összefoglalót. Minden kapcsolódó kérdést külön 
napirendi pontként tárgyal az Elnökség. 

Második napirendi pontként Haddad Richárd ismertette a május 16-i 91. Küldöttgyűlésre 
előkészítendő előterjesztések írásban is megküldött tematikáját. Kovács András hozzátette, 
hogy a Jelölő Bizottság tagösszetételére történő jelölésekkel kapcsolatban küldjön az iroda 
külön levelet az érintett szakmai és területi szervezeteknek. A „díjbizottságok jelentése, díjak 
véglegesítése” napirendi pontot Günthner Attila fogja az Elnökség elé terjeszteni az áprilisi 
ülésen. Az Egyesületi Elnökség 04/2015 számú határozatával  a fenti kiegészítésekkel 
egyhangúan elfogadta az írásban előterjesztett javaslatot a 2015. május 16-i 91. 
Küldöttgyűlés előterjesztéseire. 

Harmadik napirendi pontként Haddad Richárd a 62. Vándorgyűlés előkészítésének 
helyzetéről adott tájékoztatást. Ismertette a Szervező Bizottság által jóváhagyott szekció 
ülések és plenáris előadások tematikáját. Terv szerint állásfoglalásokat a következő 
témákban fogunk kiadni: 1. Utánpótlás nevelés. 2. Biztonságos épület villanyszerelés. 3. 
Nemzeti Energiastratégiai irányok a hálózati struktúrák vonatkozásában. Továbbá a VTT egy 
különleges szekcióval készül. Sajtó nyilvános panelbeszélgetést terveznek a Fény 
Nemzetközi Éve témakörben. 

Negyedik napirendi pontként  Béres József a Stratégiai kiemelt feladatainak teljesítéséről 
egy olyan félidős írásos előterjesztést készített az előző Elnökségi ülésre, amely 
összefoglalja az elmúlt időszak legfontosabb történéseit és kitűzi a következő időszakra a 
legfontosabb célokat. Az anyaggal kapcsolatban Orlay Imre küldött észrevételeket, amelyek 
elsősorban a FAM képzések erőteljesebb koordinációjára, valamint a stratégia 
magvalósításának szélesebb körű szervezeti aktivitására tesz utalásokat. Tóth József 
megerősítette, hogy a stratégiai irány jó, de fontos, hogy a cselekvési irányok spektrumát ne 
szélesítsük, hanem inkább fókuszáljuk. Az Egyesületi Elnökség 05/2015 számú 
határozatával  a MEE stratégia közbenső beszámolóját a megvalósítás státuszáról 
egyhangúan elfogadta. 

Ötödik napirendi pontként  Dési Albert ismertette az 3/2014. (I. 31.) NFM rendelet MEE-re 
vonatkozó részeit a nemzeti fejlesztési miniszter által adományozható elismerésekről. 
Javaslat érkezett Almási Sándor Eötvös díjra, valamint Dr. Kövesdi Zoltán Prometheus díjra 
való jelölésére. A továbbiakban Günthner Attila ismertette az Elnökség számára díjjelölésre 
előterjesztett felterjesztéseket: Dr. Kiss László Iván és Szilágyi András MEE életpálya 
elismerés, Dr. Raisz Dávid Csáky díj és Németh Bálint Bláthy díj. Az Egyesületi Elnökség a 
fenti felterjesztéseket 06/2015 számú határozatával elfogadta. 

Hatodik napirendi pontként  Haddad Richárd ismertette, hogy a Magyar Kormány elindította 
a Jedlik Ányos programot, amelynek egyik célja az e-autózás fejlesztése és a töltő 
infrastruktúra széleskörű kialakítása. Egyesületünkhöz megkeresésé érkezett, hogy 
vizsgáljuk meg a közvilágítási hálózat bevonási lehetőségét az elektromos autótöltő 
infrastruktúra kialakításába és a munka eredményéről lehetőleg készítsünk állásfoglalást. 
Elhatároztuk, hogy létrehozunk egy ad hoc munkabizottságot, amely megvizsgálja a feltett 
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kérdést. A bizottságot Haddad Richárd fogja vezetni. Kérte, hogy az érintett szervezetek a 
mubi-ba történő delegálásaikat 2015. március 10-ig tegyék meg a haddad@mee.hu, vagy a 
mee@mee.hu e-mail címre megküldött levelükben. 

Hetedik napirendi pontként  Babka Gábor mutatta be az Elnökség tagjainak a 
tagnyilvántartás helyzetének statisztikai elemzését, amelyben részletesen tért ki a kimutatott 
számok összefüggéseire. Egyes esetekben az eltéréseket a tagnyilvántartók adminisztratív 
hiányosságai okozzák. Kitért arra, hogy a 2 éve nem fizetők kizárásai sok esetben nem 
történik meg, így vannak olyan aktív tagok akik több éve kizárásra kellett volna, hogy 
kerüljenek, de ezt csak az Őket regisztráló szervezetek tehetik meg. Béres József kérte az 
irodát, hogy a feltárt problémákra dolgozzanak ki megoldási javaslatot és azt a következő 
Elnökségi ülésen Günthner Attila mutassa be.  

Nyolcadik napirendi pontként  Vinkovits András a Gazdasági Bizottság által kidolgozott, az 
új Alapszabályhoz igazított Gazdálkodás Rendjének módosítási javaslatait ismertette. 
Elsősorban a törvényi hivatkozások átvezetése, a jogi személyiséggel rendelkező szervezeti 
egységek főbb gazdálkodási feladatainak törvény által meghatározottakhoz való igazítása, 
valamint a tervezési folyamatban bekövetkezett változások rögzítése történt meg. A 
Gazdasági Bizottság a Titkárság közreműködésével összefoglaló levelet fog küldeni az 
érintett szervezeteknek. Az Egyesületi Elnökség 07/2015 számú határozatával egyhangúan 
elfogadta a Gazdasági Bizottság által előterjesztett módosított Gazdálkodás Rendje 
szabályzatot. 

Kilencedik napirendi pontként  Vinkovits András tartott tájékoztatást az Elektrotechnikai 
Alapítvány helyzetének áttekintéséről. Ismertette a GB írásos előterjesztését, melyből a 
következő pontokat emelte ki: 

Az Alapítványról szóló 2014. szeptember 9-én megtárgyalt előterjesztés főbb 
megállapításaival a GB egyetért:  

• A lecsökkent finanszírozási kamatok és az elapadó külső támogatások miatt a korábbi 
eljárásrend szerinti (miszerint csak a kamatokból nyújtott támogatást az Alapítvány) 
támogatások nem finanszírozhatók és a díjak nagyságrendje sem tartható 

• A támogatási kérelmek elbírálásához kapcsolódó adminisztratív munkát a MEE Titkárság 
végzi  

Az Alapítvány Alapszabályának 5.7 pontja szerint: „Az Alapítvány vagyona és hozadéka a 2. 
pontban meghatározott célok elérésére közvetve vagy közvetlenül felhasználható. A 
gazdálkodása során elért eredményt nem osztja fel, azt a létesítő okiratában meghatározott 
tevékenységre fordítja.” A GB azt javasolja, hogy a korábbi szokásrendtől eltérően a MEE 
Elnöksége, mint az Alapító támogassa, hogy az Alapítvány Kuratóriuma az Alapítvány 
korábbi hozadékai és felhalmozott vagyona terhére is nyújtson támogatást.  

Az Egyesületi Elnökség 08/2015 számú határozatával egyhangúan elfogadta a Gazdasági 
Bizottság írásban benyújtott előterjesztését az Elektrotechnikai Alapítvány további 
működésével kapcsolatban. 

Tízedik napirendi pontként  Béres József a tavasszal megrendezésre kerülő 
Partnertalálkozó időpontjának és programjának tervezetét vázolta az Elnökség részére. 
Tervezett időpont: 2015. Május 5. Tervezett helyszín: Elektrotechnikai Múzeum. Azt az 
összeget, amelyet a múlt évi rendezvényen terembérletre adtunk, idén a Múzeumnak 
szánjuk, hogy ezzel is hozzájáruljunk megfelelő működéséhez. A rendezvény egész napos 
lenne. Délelőtt a Mentor programmal, délután a biztonságos épület villanyszereléssel 
szeretnénk foglalkozni. Az Egyesületi Elnökség a partnertalálkozó ismertetett peremfeltételeit 
09/2015 számú határozatával egyhangúan elfogadta. 

Egyebek: 

• Béres József az Elektrotechnikai Múzeum helyzetével kapcsolatban elmondta, hogy a 
következő Elnökségi ülésre meghívjuk Antal Ildikót, hogy személyesen egyeztessük vele 



Magyar Elektrotechnikai Egyesület 

 3 

az együttműködési lehetőségeket, amely az idén 40 éves Múzeum és a 115 éves MEE 
között idén megvalósítható. . 

• Günthner Attila hívta fel a figyelmet a frissen elkészült Mentor program szórólapra, a 
meghirdetett Hobbim az Elektrotechnika pályázatra, valamint az 1% felhívásra. Kérte az 
anyagok minél szélesebb körben való terjesztését. 

• Tóth Péterné számolt  be a POLLACK 2015 kiállításon elhangzott Mentor programunkkal 
kapcsolatos sikeres előadásokról és a hozzá kapcsolódó kiállításunkról. 

Budapest, 2015. március 3.  
 
Összeállította: Jóváhagyta: 

 
 

Günthner Attila Béres József  
Irodavezető Elnök  

 


